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Na vědomost
se dává...

Zpravodaj Obecního úřadu Máslovice
Ročník XV                              Číslo 3                 Červen 2009  

Jak se volilo u nás a u našich sousedů? V tabulce je uveden procentický podíl 

získaných hlasů z celkového počtu platných hlasů jmenovitě pouze u stran za-

stoupených v českém parlamentu, které se kromě strany zelených dostaly také 

do parlamentu evropského. O zbylý podíl do sta procent se dělí ostatní drobné 

strany. Účast ve volbách ve srovnání s posledními volbami do evropského par-

lamentu v roce 2004 jeví u většiny uvedených obcí  vzestup v rozsahu 2 -9 %, 

u Libčic, Máslovic a Postřižína naopak pokles o 4 – 5 %.

Obec                       Voleb.účast     ODS   ČSSD    KSČM    KDU-ČSL   Zelení          
Klecany                    37,8              43,6       10,9       14,2         3,6              3,6        

Libčice n.Vlt.           28,9              37,4       18,8       11,3         2,6              2,7

Máslovice                34,6              23,5        16,5       23,5         3,5              5,9

Odolena Voda           33,4              33,9        23,4      12,6         2,6              1,8

Postřižín                   24,0              50,5         8,4       13,7         3,2              1,0

Větrušice                   34,6              44,5       15,6       10,2         0,8              1,6

Vodochody               31,7              45,7         6,2       10,1         3,9              0,8

Zlončice                   34,4              43,8      19,0          1,0         1,0              2,8                 

Z malých neparlamentních stran překročila pětiprocentní hranici strana Su-

verenita v Odolena Vodě (5,1 %), Zlončicích (5,7 %), Vodochodech (8,5 %) 

a v Máslovicích (10,6 %) a dále Evropská demokratická strana  v Libčicích (5,5 

%), Zlončicích (6,7 %) a Větrušicích (7,0 %).

Týden před jedním z vrcholů letošní amatérské bikové sezony, Mistrovstvím ČR 

v závodě horských kol konaným 24.5. na tradičním okruhu ve Mšenu u Mělníka do-

sáhl máslovický biker Petr Dvořák prvního velkého úspěchu v sezóně 2009. Závod-

ník, jezdící v barvách Bike service Klecany MTB teamu obsadil v  druhém  závodě 

série Cyklomaraton Tour 2009 v Pardubicích v kategorii mužů 17-18 let vynikající 

třetí místo.V extrémně teplém počasí se skvěle vyrovnal s  nástrahami  rychlé a praš-

né trati, na které skončily naděje mnoha favoritů včetně jednoho z nejlepších českých 

profesionálů Jana Hrušky. Trať sprintmaratonu, 26 km okruhu  objel v čase 1.0115 

hod.  ve velmi dobrém rychlostním průměru 25,4 km/h.              Jan „WTB“ Jírů
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Nadpis této rubriky jsme sice nechali beze změ-

ny, ale její obsah je tentokrát určen širšímu okruhu 

čtenářů, ne-li všem. Bude se zabývat slovem, které 

v této době patří mezi slova nejužívanější, slovem 

ekologie. Kdekdo to slovo užívá, ale také málokdo 

přesně ví, co přesně znamená. Z toho pak pramení 

mnoho různých postojů a představ, co je nebo není 

„ekologické“, snažení ekologů se buď podporuje ne-

bo zatracuje jako ekoterorismus, bránící hospodář-

skému rozvoji. Budeme se snažit v několika málo 

pokračováních této rubriky uvést do problematiky 

ekologie nějaký řád. Doufám, že v tom pomohou 

i přemýšliví čtenáři svými náměty, připomínkami 

nebo dotazy.   

Tak tedy nejprve k samotnému pojmu ekologie. 

Poprvé jej použil v roce 1866 přírodovědec Haec-

kel a označil tímto slovem učení o vzájemných vzta-

zích živých organismů nejen navzájem mezi sebou, 

ale i s neživým vnějším prostředím. Ekologie učí, 

že jednotlivé organismy nemohou být posuzovány 

a zkoumány izolovaně, ale jen v souvislosti s jinými 

organismy a neživými součástmi přírody. Pro názor-

nost si uveďme tento jednoduchý příklad. Mnohému 

člověku se jistě nelíbí v lese odumřelé staré stromy, 

tvrdí, že do kulturního lesa nepatří, ale rád v lese 

uvidí třeba barevného strakapouda. Nebudou-li však 

v lese suché vydoutnalé stromy, nebudou tam ani 

strakapoudi, neboť nebudou mít kde hnízdit a vyvá-

dět mladé.

Souhrn neživých součástí přírody (voda, vzduch, 

teplo či chlad, světlo či stín, horniny a půdy na nich 

i odumřelé rostlinné a živočišné organismy) na ur-

čitém místě tvoří životní prostor, na němž vzniká 

tomuto prostoru odpovídající společenství rostlin 

a živočichů. Jiné společenství rostlin a živočichů na-

jdeme třeba na suché výslunné stráni a jiné kolem 

potůčku v tmavé lesní rokli. Životní prostor, tvořený 

souhrnem neživých součástí přírody, nazývá ekolo-

gie biotop a společenství rostlin a živočichů, které 

na něm existuje, biocenóza. Biotop a biocenóza na 

sebe navzájem působí a v tomto vzájemném působe-

ní vytvářejí určitý ekosystém. Potom můžeme hovo-

řit o ekosystému les, step, rašeliniště, ale také o eko-

systému pole, město apod. Na rozdíl od přirozených 

ekosystémů, které bez vlivu člověka jsou stálé a udr-

žují se ve své stálosti jen přirozenými vnitřními lát-

kovými změnami, jsou takové umělé ekosystémy ja-

ko pole nebo město velice nestálé a jejich existence 

je možná jen díky neustálému přílivu vnější energie. 

Neorané, neosévané a neošetřované pole by zanik-

lo v několika letech a stejně tak by dopadlo město. 

Ve světě je nemálo měst, které pohltila poušť nebo 

džungle a co je za krátký čas z neobdělaného pole, 

máme dnes sami přímo  před očima.

Tak jsme si vyložili nejzákladnější pojmy ekologie 

a příště se budeme zabývat těmi ději, které podmiňu-

jí stálost přirozených ekosystémů, jak jejich stálosti 

můžeme my lidé napomáhat a také proč.

                                              (Pokračování příště) 

                                                          V.Chalupný  

Venkovské kroniky psávali vedle selských písmáků 

především faráři. Mezi ty farní patří také chvatěrub-

ská farní kronika, která obsahuje zajímavá svědectví 

nejen o nezdařené přestavbě chvatěrubského hradu 

na honosný zámek, ale také mnoho údajů o tom, jak 

se velké historické události promítaly do života zdej-

ších lidí. Tak si v ní trochu zalistujme a přečtěme si, 

co se tu událo třeba během sedmileté války, kterou 

v letech 1756-1763 vedla rakouská císařovna Marie 

Terezie s pruským králem Bedřichem II. Tehdy byl 

na chvatěrubský zámek poslán z Prahy husarský po-

ručík Vavřinec de Zellner s jedním vojákem, aby sle-

doval postup Prusů a rychle o nich podal zprávu do 

Prahy. Když se Prusové v květnu roku 1757 náhle 

objevili na cestě od Veltrus, skočil Zellner na koně 

a ujížděl po břehu řeky ku Praze. Cesta však konči-

la za Dolánky strmou skálou, takže mu nezbylo než 

skočit do řeky a pokusit se přeplavat na druhý břeh. 

Při tomto pokusu však utonul a řeka zanesla jeho tělo 

zpět pod Chvatěruby. Tamní hrobník tělo utonulého 

na radu mlynáře pochoval, ale před tím jej o všechno 

včetně šatů oloupil. Když se to dověděl farář Kyreš, 

velice se nad tou surovostí rozhněval, dal utonulého 

vykopat, obléci do vojenského šatu a zbroje  a jako 

dobrého člověka a věrného vojáka  ho se vší poctou 

pochoval uprostřed tehdejšího hřbitova u kostela.

Prusům se říkalo po vesnicích Brandenburci. Ze 

strachu před nimi chvatěrubští panští úředníci utekli 
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a vrátili se až za dva měsíce. Farář Kyreš však stateč-

ně vytrval. Několikrát týdně mu Prusové vrazili na 

faru, ale nikdy mu neublížili. Od panských zřízenců 

vymáhali obrok pro koně a pro sebe pivo. Po vsích 

kradli drůbež, jak o tom svědčí lidový popěvek z té 

doby: „Zle, matičko, zle – Brandenburci zde. – Mají 

velké čepice – kradou husy, slepice.“

Zmíněné velké, přesněji vysoké čepice byly součás-

tí uniformy pruských granátníků.

Na ústupu od Prahy zbořili Prusové u Roztok dře-

věný most, který si tu pro přepravu vojska postavili. 

Chvatěrubští si v řece nachytali ze zničeného mostu 

velké množství dříví a tak si nahradili škody Prusy 

způsobené.

Válka často zamíchala podstatně s osudy prostých 

lidí a zanesla je někdy navždycky do míst daleko od 

domova. Také ve Chvatěrubech se po sedmileté válce 

usadilo trvale několik pruských zběhů a nemocných 

vojáků, kteří nebyli schopni návratu s ustupujícím 

vojskem. Tak byl třeba v roce 1769 oddán pruský gra-

nátník Matěj Kapras s Marií Konrádovou z Kladska, 

která ho doprovázela na válečném tažení až do naše-

ho kraje a tady s ním zakotvila. Téhož roku se tu ože-

nil pruský válečný invalida Jan Gross s jednou dívkou 

z Úžic. Podobné osudy byly zaznamenány i za po-

zdějších válek napoleonských, kdy se ve Chvatěru-

bech trvale usadili ranění ruští vojáci Matěj Ulja-

nov, jehož příjmení bylo lidmi „počeštěno“ na Ulián, 

a Václav Kačulin, který se později stal panským po-

klasným.     

(Podle záznamů vodochodského selského písmáka 

Antonína Kříže)                                       
V.Chalupný  

Blíží se konec školního roku a tak se společně s dět-

mi zamýšlíme, co jsme během druhého pololetí školní-

ho roku 2008 - 2009 zvládli a čím jsme se potěšili.

V únoru jsme navštívili představení v divadle Jis-

kra „Jak šlo vejce na vandr“, začala plavecká výuka 

v Kralupech nad Vltavou, nejstarší děti se zúčastnily 

zápisu do klecanské základní školy   a 18. února jsme 

měli masopustní veselí v mateřské škole - masky, hud-

ba, tanec.

V březnu jsme navštívili divadelní představení 

„Cvokařiny“ také v divadle Jiskra. Dne 19. března se 

konal zápis dětí do naší mateřské školy, o přijetí byl 

velký zájem, přednostně jsme přijímali děti z Máslo-

vic. Bylo konstatováno, že obec Máslovice je jedna 

z mála v okolí, která má svou vlastní školku a za to jí 

patří dík. 

V dubnu jsme se připravovali na čarodějnice, které 

si nejen zatančily, zazpívaly, ale i vyhrály hodnotné 

dárky v tombole.

V květnu se konala schůzka nově přijatých dětí, 

setkání se seniory ve spolupráci s obcí, besídka pro 

maminky, výlet do pražské ZOO, na který se děti již 

dlouho těšily a ani nemohly dospat, jak učitelkám ráno 

sdělily maminky. Děti se seznámily se zvířátky, po-

vozily se na vláčku, a odnesly si jako vzpomínku na 

výlet každý svou kvákající žábu, ze které měly velikou 

radost. Další výlet následoval k Vltavě, kde nás pan 

převozník povozil zdarma po řece a děti mu za to za-

zpívaly.  

Jako vzpomínku na své kamarády, kteří odcházejí do 

ZŠ, se děti společně vyfotily a ty nejstarší se domluvi-

ly na společném tablu, které si vystaví v obci. 

V červnu na Den dětí jsme připravili pro děti diva-

dlo „Kašpárkovo dobrodružství“ od agentury z Hrad-

ce Králové, na které jsme pozvali i naše nové budoucí 

školáčky.

Dne 4. června přišla na naše pozvání policistka z Ob-

vodního oddělení Odolena Voda slečna praporčice 

Eva Podlasová a strážník z Obecní policie Líbeznice 

slečna Veronika Bornerová, které společně seznámily 

děti s pravidly silničního provozu, zahrály si s nimi 

na dopravu a na závěr se s dětmi u policejního auta 

vyfotily.

A aby toho nebylo málo, po domluvě s velitelem hasi-

čů panem ing. Šlechtou z Odolene Vody přijeli hasiči na 

máslovické hřiště a seznámili děti a rodiče s technikou, 

kterou používají při hašení požáru, popovídali si s dět-

mi a povozili je na výškové plošině společně s rodiči. 

Slíbenou účast potvrdili také svým výjezdem policis-

té z Odolene Vody pod vedením npor. Mariana Rypky. 

Děti měly možnost si sednout do opravdového poli-

cejního auta, spustit houkačku, zastřílet si ze samopa-

lu a pistole a seznámit se s dalšími pomůckami, které 

používá policie v případě ohrožení. Děti s  rodiči byly 

oběma akcemi na hřišti nadšené. Ještě máme přislíbe-

nou návštěvu policie s předvedením bojové techniky 

přímo v mateřské škole.

Slavnostní rozloučení s předškoláky se konalo dne 

18. června v 15.00 hod. v mateřské škole a bylo zakon-

čeno „Divadlem na kolečkách“, které přivezlo pohád-

ku „O třech kůzlátkách“. 

              Hana Voříšková

NAŠE MATEŘSKÁ ŠKOLA VE DRUHÉM POLOLETÍ 
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SPOLEČENSKÉ A KULTURNÍ AKCE

Jejich přípravu provázely určité komplikace. Trochu 

neočekávaně vyvstal problém, kdo připraví hranici. 

Tradičně by se dalo očekávat, že je to záležitost silných 

mladých mužských. Ti se však rozhodli, že si udělají 

své čarodějnice u Dolského rybníku a mladší mládež 

na soukromé zahradě. Nic proti tomu, každý se může 

bavit podle svého gusta. Ale čarodějnice jsou také vel-

kým potěšením pro děti a dalo by se tedy očekávat, že 

každý, kdo může, přispěje něčím k tomu, aby si to po-

těšení mohly užít, třeba přípravou hranice, i když sám 

u toho večer nebude. A tak to dopadlo nakonec tak, že 

se díky pánům Šaňkovi, Filingerovi, Švarcovi a manželům 

Szollosovým odvezly větve z pokácené lípy v zahradě 

mateřské školy a vlastní příprava hranice se pak stala ne-

být pomoci pana Šaňka zcela ženskou záležitostí. Sestavi-

ly jí Petra Šaňková, Daniela Venturová, Pavla Černá, Jitka 

Bavorová a pomohla Yveta Špačková.  Není to, pánové, 

něco k zamyšlení? Přesto – jak se říká – konec dobrý, 

všechno dobré. Děti se bavily, opekly si buřtíky, dosta-

ly odměny za soutěže. Velká vatra se kvůli silnému vě-

tru zapalovala až druhý den, na prvního máje. Za pro-

gram pro děti patří poděkování Andree Zoulové z čp. 2 

a Haně Vovsové starší, za pomoc při programu a hlavně 

u občerstvení Jitce Bavorové, Daniele Venturové a za 

hudební doprovod Máslovickým drnkačkám. 

P.S. Ráda bych, abychom se do příštího roku zamys-

leli nad tím, jak chceme čarodějnice pořádat. Vždycky 

to byla tradiční společná zábava mládeže celé vesnice 

a ta ji také společně připravila. Rádi se na ní sešli i 

dospělí, aby si tu povykládali a pobavili se. Pochopi-

telně to byla velká zábava i pro děti. Nebylo by dobré, 

aby se tato tradice zachovala? Předkládám to jako vý-

zvu k diskusi. 

 V. Sýkorová

 JEŠTĚ K LETOŠNÍM ČARODĚJNICÍM

 DEN SVAZKU OBCÍ DOLNÍ POVLTAVÍ 

se konal letos 23. května u našich nejbližších souse-

dů ve Vodochodech. Úvodem je třeba říci, že se tohoto 

úkolu zhostili Vodocháci velmi dobře. Vzpomněli při-

tom zároveň, že letos uplynulo 1010 let od první písem-

né zmínky o této obci. V bohatém sportovním programu 

si vedli dobře naši sportovci, kteří se účastnili všech 

soutěží a čestně obstáli. Nejlépe si vedli nohejbalisté, 

kteří šli do soutěž se třemi trojkami (jedna z nich troj-

ka žen) a obsadili první místo (ve složení V. Fanta, M. 

Voves a pan Černý z Prahy). V malé kopané a vybíjené 

dětí se naše družstva umístila na třetím místě. Děkuji 

tímto všem máslovickým sportovcům za vynikající re-

prezentaci naší obce. Mezi hospodyňkami zazářila paní 

Anna Hubená, která v soutěži „O zlatý preclík“ získala 

první i druhou cenu za slané plněné pečivo.V pestrém 

kulturním programu, kde hrály i Máslovické drnkačky, 

je třeba zvlášť vyzdvihnout skutečnost, že tu opět po 

dlouhé době zněla a tančila se Česká beseda. Příští rok 

se bude Den Svazku konat v Klecanech.

     V. Sýkorová

 DĚTSKÝ DEN NA DOLÁKU
O třináctce se říká, že je to smolný den . Určitě však 

nebyla takovým dnem sobota 13. června pro děti z Más-

lovic a jejich rodiče a prarodiče,  kteří se účastnili dět-

ského dne na Doláku. Kromě tradičních soutěží bylo 

odpoledne zpestřeno vtipným vyprávěním a scénkami 

skupiny historického šermu. Nechyběli ani hasiči, kteří 

k velké radosti dětí vystříkali plnou nádrž vody. A třeš-

ničkou celého odpoledne byla soutěž o nejupatlanější 

dítě, při které se pojídal šlehačkový dort s čokoládou. 

Rodiče žasli nad upatlanými dětmi a těm přitom zářily 

oči štěstím.

Tímto děkuji Sdružení rybářů Dolák za pěkné odpo-

ledne.                        

               E. Hořánková
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Od rána se na obloze honily mraky a meteorologo-

vé nám nic pěkného neslibovali. Proto se také mnoho 

lidí nechalo od účasti odradit. Těch 358 platících ná-

vštěvníků, kteří se počasí nezalekli, jistě nelitovalo. 

Až do třetí hodiny probíhalo všechno v pohodě. Du-

dáci statečně dudali, tanečníci tancovali, děti obléha-

li tvořivou dílnu s výrobou jednoduchých hudebních 

nástrojů, pánové stánek se skotskou whisky a jinými 

nápoji a na odbyt šel i skotský chlebíček a jiné dobro-

ty. Po třetí hodině se přihnala první přeháňka. Nutno 

ocenit, že členové tanečního souboru ani hudebníci 

před ní neutekli, ale jak déšť ustal, pokračovali ve 

výuce skotských tanců i hudební produkci. Přesto ne-

přízeň počasí program ovlivnila. Nedošlo k soutěži 

v hodu kládou ani k soutěži o skotského siláka. Hos-

tem našeho skotačení byl i jeden pravý Skot ze Skot-

ska, dočasně pobývající v Praze, a jeden Američan 

z Nového Skotska, oba ve skotském kroji. Oběma se 

u nás líbilo. Večerní zábavy se už účastnili jen místní 

a ti i přes málo příznivé počasí se dokázali bavit až 

do dvou hodin. Děkujeme všem, kteří se na přípravě 

a organizaci Máslovického skotačení včetně násled-

ného úklidu podíleli.

        
 V. Sýkorová

Obec Máslovice, okres Praha-východ, vyhlašuje výběrové řízení na prodej části parcely č. 66/34, 

určené územním plánem obce k zástavbě dvanácti rodinnými domky. Pozemek leží na severním 

okraji obce a bezprostředně navazuje na stávající zástavbu. Jedná se o atraktivní lokalitu pro 

rodinné bydlení, se zázemím fungující obce a přímým autobusovým spojením ke stanici metra „C“ 

Kobylisy.

Obec Máslovice připravila pro budoucí výstavbu rodinných domků v této lokalitě urbanistickou 

studii zástavby a geometrický plán rozdělení pozemku na jednotlivé stavební parcely. Bylo vydáno 

územní rozhodnutí na stavbu inženýrských sítí a obslužné komunikace, stavební povolení na plyno-

vod a probíhají řízení o vydání stavebního povolení na vodovodní řad a komunikaci.

Uvedený pozemek nabízí obec Máslovice k prodeji pouze v celku a jen tomu, kdo zajistí výstavbu 

inženýrských sítí podle vydaných stavebních povolení, výstavbu 12-ti rodinných domků a obslužné 

komunikace a splní i další podmínky výběrového řízení.

V případě zájmu o další informace se prosím obracejte písemně, telefonicky nebo mailem na koor-

dinátora tohoto výběrového řízení, kterým je společnost Invest-czech s.r.o., Přístavní 46, 170 00 

Praha 7, tel.: 603 575 205, e-mail: invest.czech@seznam.cz

Posledním termínem pro podání kompletních nabídek v tomto výběrovém řízení je den 17.7.2009.

 MÁSLOVICKÉ SKOTAČENÍ MEZI KAPKAMI DEŠTĚ

Výstava medvídků plyšových i jiných v Malém máslovickém muzeu másla od 4.7. do 31.10.2009, vánoční 

varianta od 1.11. 2009 do 31.1.2010

Máte doma medvídka? Půjčete ho na výstavu, prosím! Po ukončení výstavy v pořádku vrátíme. Můžete 

o něm i něco napsat, jestli má jméno, při jaké příležitosti se k vám dostal, nějaký zážitek s medvídkem apod. 

Bližší informace na tel: 603 431 148 nebo muzeum@maslovice.cz. Ozvěte se,  prosím, co nejdříve! 

Děkuji!  V. Sýkorová

PRODEJ STAVEBNÍCH POZEMKŮ

S MEDVÍDKEM SI HRÁT, S MEDVÍDKEM JÍT SPÁT…
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Na vědomost se dává….
Vydává Obecní úřad Máslovice, rediguje ing. Vladimír Chalupný, titulní 

list kreslil Michal Morovian. Registrováno na Ministerstvu kultury ČR pod 

číslem MK ČR E 12702. Vychází šestkrát do roka. Uzávěrka tohoto čísla 

20. 6. 2009. Sazba Daniela Kramerová. Uveřejněné příspěvky nevyjadřují 

vždy názor obecního úřadu.

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích děje, co se vám 

líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo s čím nesouhlasíte a nebo napište, 

co byste chtěli vědět, o čem by se mělo také psát. Uzávěrka příštího čísla je 

15. 8. 2009. Příspěvky můžete předávat do schránky obecního úřadu nebo 

p. Chalupnému či posílat mailem na adresu: ou@maslovice.cz

se konalo v sobotu 20. června na obecním úřadě. Na malé slavnosti za přítomnosti rodičů nových občánků a dalších 

příbuzných  přivítala starostka do svazku obce čtyři děti narozené od října 2008 do května 2009 ( Nelu Drahňovskou z č.

p. 21, Tomáše Řezáče z č.p. 81, Kláru Růžičkovou z č.p. 98 a Tomáše Gajdoruse z č.p. 9). 

se koná ve čtvrtek 25. června od 19. hod ve společenské místnosti obecního úřadu.

Na programu je zpráva o výsledcích kontroly hospodaření obce, schválení závěrečného účtu za rok 2008, 

zpráva o čerpání rozpočtu v roce 2009 a plán společensko kulturních akcí na rok 2010. Jako obvykle  bude 

dán prostor pro různé náměty a připomínky z řad zastupitelů i přítomných občanů.

 Společenská kronika  
V dnešním zpravodaji posíláme pozdravy dvěma červnovým  jubilantkám. 

V časovém pořadí je to jako první paní Jarmila Marvanová, 

která slavila své pětasedmdesátiny 13. června 

a jako druhá čerstvá –sátnice paní Jaroslava Litošová, 

která dovrší svou padesátku 28. června.

Oběma jubilantkám přejeme trvalou životní pohodu  a do dalších let hodně zdraví. 

Milušce Hořánkové blahopřejeme k synáčkovi Tomáškovi narozenému 21. května 

a přejeme mu dlouhý a šťastný život.

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ  

VEŘEJNÁ SCHŮZE OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA 

 Knihovna je o prázdninách otevřena ve dnech 7. a 21. července, 11. srpna a 1. září od 17 do 18.30 hodin.

 Oblíbené stolní kalendáře na rok 2010 se starými pohlednicemi vesnic okolí Prahy včetně naší vesnice jsou již 

v prodeji v muzeu nebo na obecním úřadě. Cena 65 Kč.

 Zapište si do kalendáře, že tradiční Máslovické posvícenské vinobraní se koná v sobotu 12. září. Podrobnosti 

v příštín čísle

ZPRÁVY JEDNOU VĚTOU
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